20 April 2001

34th meeting of the avrdc board of directos

24–26 April 2001, AVRDC Headquarters

The 34th meeting of the AVRDC Board of Directors will be held at headquarters on 24–26 April. Attendees to the Board meeting will include: members, Board Chair, Mr. Declan J. Walton, Vice Chair, Dr. Paul M.H. Sun, Dr. Anna Ferro-Luzzi (Italy), Dr. Lucas P. Gakale (Botswana), Dr. Yu-Tsai Huang (ROC), Dr. Kang-Kwun Kim (Korea), Dr. Te-Yeh Ku (ROC), Dr. Richard Lower (USA), Dr. Eliseo R. Ponce (Philippines), Dr. Gilles Saint-Martin (France), Dr. Thira Sutabutra (Kasetsart University, Thailand), Mr. Hideo Tarumi [Interchange Association (Japan) Taipei Office], Ms. Beate Weiskopf (Germany), and Dr. Hiroaki Yoshikawa (Japan); observers: Mr. Akihiro Higashino [Interchange Association (Japan) Taipei Office], Ms. Chiho Miyauchi (Ministry of Foreign Affairs, Japan), and Dr. Ming-Lai Wang (Council of Agriculture, ROC); other participants: Dr. Hsi-Huang Chen (Chairman of the Council of Agriculture, ROC), Dr. Jim Ryan (Panel Chair, AVRDC External Review), and Mr. N. Thaveechai (KU, Thailand), accompanying Dr. Sutabutra; AVRDC staff, Drs. Samson C.S. Tsou, Jürgen Friedrichsen, Meisaku Koizumi, S. Shanmugasundaram, Lowell Black, George Kuo, and Ms. Nancy Chai.

本中心第卅四屆理事會，將於4月24日至26日在善化總部召開，歡迎來自各國的理事、觀察員以及所有與會人士。
- Source: Dr. Jürgen Friedrichsen/Acting DOA

visitors

A group of 14 visitors from Hunzhou City, PRC, led by Mr. Yu Huei-da, will visit the Center on Monday, 23 April. They will be accompanied by officials from the Chung Hua Agricultural Development Foundation.

大陸杭州市農業專業人士于輝達一行十四人，在財團法人中華農業發展基金會人員陪同下，將於四月廿三日（星期一）到本中心參觀訪問。
A group of nine university professors from Zhejiang University, led by Prof. Cherng Jia-an, Deputy Principal, will visit the Center on Monday, 23 April. They will be accompanied by professors from National Taiwan University.

大陸浙江大學副校長程家安教授一行九人，在國立台灣大學教授陪同下，將於四月廿三日（星期一）到本中心參觀訪問。
- Source: Y.H. Huang/TPS/Program III

NEWS FROM THE AVRDC GOODWILL CLUB

Two representatives of the AVRDC Goodwill Club, Mrs. Irene Tsou, Chair, and her daughter Ms. Teresa Tsou, visited Mr. Bin Tien-Yu and his family on 2 April in Tso-Cheng, Tainan County. They presented the man NT$5000 in humanitarian aid on behalf of the Club. Mr. Bin, 71, lives with his two sons and six grandchildren. His eldest son, who is the sole breadwinner, receives a meager income, barely enough to cover the family’s needs. His second eldest son died recently of nose cancer. That son was predeceased by a younger brother who died of liver cancer. Their wives fled and abandoned their children into the care of Mr. Bin, whose other son is unemployed. It seems this family cannot escape misfortune, and poor Mr. Bin needs assistance badly. Any help would be greatly appreciated. Mr. Bin’s story was reported in the China Daily News on 27 March 2001. The Goodwill Club’s contribution was a token of concern for the family and for society’s disadvantaged people.

亞蔬愛心社報導：愛心社再次出發關懷本地社區(愛心社社長鄒主任夫人及女公子鄒佩蓀社友二人，於四月二日代表愛心社，前往探訪居住台南縣左鎮鄉光和村59號兵天佑先生及其家庭，致贈慰問金伍仟元。根據中華日報三月二十七日登載：左鎮鄉民兵天佑家遭變故，兒子過世留下許多孫子，且無謀生能力。七十一歲的兵天佑，家無恆產，膝下育有四子，長子替人鋪砌大理石，收入僅足糊口，三子無業在家，四子五年前因肝癌過世，妻子離家出走，留下一子二女，次子近日因鼻癌過世，妻子也離家出走，同樣留下一子二女，全無謀生能力。幸賴村長協助處理善後，但往後一家人生活將陷入困境，需社會善心人士救助。同樣的，資助款項實在有限，然而亞蔬愛心社願為社會上許多弱勢群眾表示一些基本關懷的心意仍然不變。
- Source: Lydia Wu/AVRDC Goodwill Club（亞蔬愛心社/吳穗芳）
TENNIS FUN-TIME

(No Skill Required)

Come and take part in games designed to test your coordination and sense of humor, on Wednesday, 25 April, during recreation time. Absolutely no previous experience in playing tennis is required. Even if you have never picked up a tennis racquet, we can almost guarantee that you’ll have fun trying to ‘hit the pro’ and navigate the ‘tennis maze of madness’. For those of you who actually play the game, one court will be reserved for a doubles tournament—best two out of three games wins. Now doesn’t all of this sound exciting!? Of course it does. So, let’s all meet at the tennis courts and have a good time, brought to you by your friendly neighborhood Recreation and Social Committee. For those people interested in the doubles competition, please phone David Abbass (550) or Ray-yui Yang (432) as soon as possible, or sooner.

4月25日全員運動時間，在網球場將舉辦一場趣味性、非正式的網球雙打比賽，任何人都可以來報名參加，說不定可給職業選手一點顏色看看！報名專線：艾柏士（550）、楊瑞玉（432）。

- Source: Recreation and Social Committee

DOG LOOKING FOR A GOOD HOME

Did you know that owning a pet can help you live longer? We don’t know if that’s true, but if you’d like to learn the joys of owning a cuddly, cute dog, just contact OPC (ext. 550/502). No experience necessary.
寵物—六歲西施犬一隻—尋找主人，小名「陽陽」，已結紮，見到陌生人不會亂叫，有意收養小狗的朋友，請聯絡新聞出版組，分機502或550。

- Source: OPC

believe it or not

On vacuum cleaner history, decisive moments in: The inventor of the vacuum cleaner was a British gentleman named Hubert Cecil Booth. The almost-inventor of the vacuum cleaner was a brilliantly stupid American inventor who gave his idea to Booth. What happened was this. Booth was visiting a London music hall in 1901 when he saw that one of the acts was an American who was demonstrating his carpet-dust-removing machine. The machine was a box with a bag on top. It worked . . . . sort of. The problem was that it blew the dust off the carpet. After the show, Booth went to the inventor. ‘It should suck, not blow,’ he said. The American was furious. ‘Suck? Suck? Sucking is not possible,’ he said as he stormed past Booth.

- Source: OPC

this week’s movies in tainan and matou

Theater/Location
Film


Nan-Du 南都
(138, Yu-Ai St.)

Tel: 222-2383
The Emperor’s New Groove  變身國王
The Mexican  危險情人
Monkeybone  碰碰猴

Antitrust  奪命連線
Quills  鵝毛筆
Hannibal  沉默的羔羊2人魔
Enemy at the Gates  大敵當前

Nan-Tai 南台
(317, Yu-Ai St.)

Tel: 223-2426
The Family Man  扭轉奇蹟
The Mexican  危險情人
Finding Forrester  心靈訪客
Antitrust  奪命連線
Hannibal  沉默的羔羊2人魔

The Emperor’s New Groove  變身國王
Enemy at the Gates  大敵當前
The Jaguar  豹神

Kuo-Hwa 國花
(118, Min-Chuan Rd. Sec. 2)

Tel: 226-1213
The Gift  靈異大逆轉

Sweet November  甜蜜的十一月

15 Minutes  千鈞一刻
Miss Congeniality麻辣女王
The Jaguar  豹神

Ma-Tou 麻豆
(106-7, Hsing-chung Rd.,

 Ma-Tou) Tel: 572-2159
Cast Away  浩劫重生
Meet the Parents  門當父不對
The Emperor’s New Groove  變身國王Monkeybone  碰碰猴

- Source: OPC


Weather Summary (12–18 April 2001)









Temperature ((C)
Max

Min.

Monthly precipitation record (mm)






Absolute
31.0

15.4

Accumulation to date
37.0



Weekly mean
28.0

18.8

Normal (April)
66.8



Normal (April)
29.4

19.2











Yearly precipitation record (mm)




Relative humidity (%)

93.7

51.4

Accumulation to date
139.0



Evaporation (mm)

27.5


Normal (January to April)
159.9














